

## Dagsorden for bestyrelsesmøde den 9. marts 2023

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Nyt fra formanden
3. Nyt fra Renoveringsudvalget
4. Nyt fra Arrangementsudvalget
5. Fælleshuset
6. Godkendelse af infotavle udkast
7. Opgangene
8. "Oasen" (Fællesarealerne ned mod motorvejen)
9. Klubber/foreninger
10. Evt.

### Deltagende:

Peter Thaisen, Klaus Olsen, Steffen Tovgaard, Mette Rosenkilde, Laila Wetke, Lene Winther og Morten Kopp og Helene Frederiksen

1. **Godkendelse af referat fra sidste møde**
  - a. Tidligere referater godkendt.
2. **Nyt fra Formanden**
  - a. 6. Kreds møde omhandlede bl.a.
    - i. Biodiversitet - Bihold og kvashegn
    - ii. Affald - På sigt skal vi have 10+ sorterings muligheder, overvejer at indføre nogle af disse allerede.
    - iii. Naturart - Alternativ til legepladser, opbyg naturen så det kan leges på uden at være en decideret legeplads.
3. **Nyt fra Renoveringsudvalget**
  - a. Intet nyt. Klaus vil efterspørge om vi i udvalget kan få et opfølgingsmøde samt en rundvisning i de nu renoverede bygninger.
4. **Nyt fra Arrangementsudvalget**
  - a. Weekenden uge 16 har udvalget booket Fælleshuset og vil bl.a. arrangere endnu en Fællesspisning, da den tidligere var en succes.
  - b. Desværre stadig knap så stor en opbakning til arrangementer for børn. Input fra beboere er velkomne.
  - c. Fortsat arrangementer som banko, genbrugsauktion og krea cafe.
5. **Fælleshuset**
  - a. Priserne vil stige. Lene vender tilbage med nærmere.
6. **Godkendelse af infotavle udkast**
  - a. Få rettelse vil blive tilføjet, derefter sende den til Lene, som sørger for at få den udskrevet og lamineret, så vi kan få dem hængt op i opgangene.
7. **Opgangene**
  - a. Vil få ny gulvbelægning og blive malet, samt snak om at installere brandtæpper.
  - b. Til næste Ordinære afdelingsmøde skal det tilføjes til husordenen, at ting stående i opgangen såsom: Sko, affald og dets lignende vil blive fjernet uden varsel pga. brandfarer.

#### **8. "Oasen" (Fællesarealerne ned mod motorvejen)**

- a. Lene har søgt om tilskud ved Nordea Fonden og afventer svar herfra.
- b. "Jellingestenen" – Peter har fundet en kunstner og fået et eksempel, som bestyrelsen godkender og ønsker et overslag af prisen på, så vi kan søge fondsmidler til det.

#### **9. Klubber/foreninger**

- a. Påtænker at faciliteter muligheden for at individer kan starte klubber/foreninger i lokalområdet, hvor vi evt. ligger lokaler og starttilskud, og individet eller grupperne er ansvarlige for disse klubber og grupper. Dette fordi vi gerne vil støtte fællesskabet og kulturlivet i området.

#### **10. Eventuelt**

- a. Hjertestarter, kan vi få en sponsoreret eller samle ind til en? Hvis ikke så er den nu på budgettet for 2024 til investering, så på få en herud under alle omstændigheder.
- b. Markvandring udført sammen med Lene Winther og Morten Kopp, og disse er informeret om ønskede tiltag, herunder sikring af overdækkede tidligere trappenedgange til parkeringsklæderne, fyldning af huller i vej på p-pladser, maling af skure, stabilisering af udvalgte usikre fliser m.fl.